
Zápis ze setkání 15. Školské rady v Chotěšově – schválení Výroční 

zprávy Základní školy Chotěšov a školního řádu 

 

19. 10. 2016 

 

1. Dne 7. 10. 2016 byla ředitelem ZŠ Chotěšov Mgr. Františkem Haladou zaslána výroční 

zpráva členům školské rady. Všichni členové si zprávu prostudovali. 

Školská rada projednala a schválila výroční zprávu Základní školy Chotěšov dne 19. 

10. 2016. 

2. Školská rada dále schválila školní řád. 

3. Proběhla diskuse o ŠVP – stále se zdokonaluje a dokončuje. 

Pan ředitel předal školské radě informaci o tom, že do školy nastupuje od listopadu 

2016 paní psycholožka, která bude placena penězi z projektu. Škola má možnost 

poskytnou psychologickou pomoc dětem přímo ve škole a minimalizovat tak asociální 

chování dětí. 

4. Pan Rydz potvrdil další spoluúčast OÚ při rekonstrukci prolézaček. 

Členové školské rady se dohodli, že další schůzka proběhne po třídních aktivech, aby bylo 

možno reagovat na připomínky a návrhy rodičů. Rodičům bude na TA znovu připomenut mail 

na školskou radu, na který mohou zasílat své připomínky. 

 

 

Další plánované setkání – listopad 2016. 

 

 

 

 

Přítomni: Daniel Rydz, Milena Brabcová, Mgr. Jaroslava Štrejlová, Mgr. František Halada 

 

 

 

 

19. 10. 2016                                                                           Zapsala: Jaroslava Štrejlová 

 



 


